
Tăierile ilegale de pomi din
mediul urban vor putea deveni
infracțiuni.  USR  a  introdus
un  amendament  în  noul  Cod
Silvic
6 noiembrie 2024 21:09

USR a reușit să introducă în noul
Cod  Silvic  infracțiunea  de
distrugere a vegetației forestiere
și  din  orașe.  Tăierile  ilegale,
precum  cele  de  pe  bulevardul
Ferdinand,  dispuse  de  primarul
Vergil  Chițac,  care  au  fost
pedepsite doar cu amenzi din partea
Gărzii de Mediu, devin infracțiuni
cu  dosar  penal  după  adoptarea
noului Cod Silvic.
„Este un pas important și firesc deoarece tăierile abuzive,
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precum cele făcute la Constanța de administrația Chițac, nu
trebuie să se mai repete. Nu poți să dai ordin pentru a
măcelărirea unor pomi sănătoși, doar pentru că ești primar,
fără să existe consecințe și urmări legale.

Amendamentul USR a fost adoptat în cadrul Comisiei pentru
mediu. Noul Cod Silvic trebuie să mai primească raport și de
la comisiile de agricultură și juridică din Camera Deputaților
înainte  de  a  ajunge  la  votul  final.  În  cadrul  următoarei
ședințe  a  Comisiei  Juridice,  voi  solicita  introducerea  pe
ordinea de zi a a acestui proiect“, spune Stelian Ion, deputat
și președinte USR Constanța.

USR face apel la președinții PSD ai celor două comisii să nu
tărăgăneze  dezbaterile  și  să  adopte  rapoartele  săptămâna
viitoare.

„Distrugerea vegetației forestiere și din orașele noastre, din
spațiile verzi, din parcuri va deveni infracțiune! Nu mai vrem
cazuri precum Parcul IOR, din Capitală, în care au fost date
amenzi  derizorii  pentru  distrugerea  a  hectare  întregi  de
spațiu verde. De asemenea, adoptarea noului Cod Silvic este o
urgență  pentru  România  în  condițiile  în  care  pădurile
valoroase din țara noastră dispar sub ochii noștri, iar mafia
lemnului nu este prinsă. Noul Cod include mai multe sancțiuni
pentru  infracțiunile  de  mediu,  inclusiv  confiscarea
camioanelor care transportă ilegal lemne“, declară deputata
USR, Diana Buzoianu, vicepreședintă a Comisiei pentru mediu.

Stelian  Ion:  “Deschidem

https://editiadesud.ro/stelian-ion-deschidem-constanta-pentru-investitori/


Constanța  pentru
investitori!”
6 noiembrie 2024 21:09

Stelian Ion a transmis un mesaj pentru
constănțeni, în care arată că: “Deschidem
Constanța  pentru  investitori!  Ani
întregi, orașul a stat pe loc, în timp ce
alte  zone  importante  din  țară  au  mers
înainte. Vom avea în Primăria Constanța o
echipă  dedicată,  care  se  va  ocupa  de
atragerea de investitori și de discuțiile
legale cu aceștia.
De-a lungul timpului, au venit investitori și au bătut la
ușile Primăriei. În anii 2000, li se cerea șpagă și mulți au
făcut cale întoarsă. Constanța a rămas cu această percepție
negativă și a ratat, în ultimii trei ani și jumătate, ocaziile
de a scăpa de această tinichea.

În campania din 2020, Vergil Chițac promitea că va construi un
parc industrial. NU EXISTĂ. Nu doar că nu a avut o strategie
în  acest  sens,  însă  nici  nu  a  comunicat  la  capitolul
investiții.

Toate marile orașe din lume au avut planuri de dezvoltare, pe
care le-au și respectat. Planuri gândite să existe și zone
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publice și zone verzi, și câte o grădiniță în cartiere, pentru
că nimic nu se face haotic.

Recâștigarea încrederii marilor investitori că în Constanța
afacerile corecte se dezvoltă, că este un mediu competitiv, că
nu se cere șpagă pentru autorizații sau cote din investiții
face  parte  din  planul  meu  de  viitor  pentru  a  accesa
potențialul  imens  al  orașului.

Pe 9 iunie, veniți la vot! Constanța contează!”


